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Van: Klankbord Groep <stationsgebiedzuidzijde@hotmail.com> 

Verzonden: donderdag 4 januari 2024 15:21 

Aan: Raadsleden 

Onderwerp: Zitting Raad van State tunnel Snellerpoort 

Geachte raadsleden, 

Vanmorgen is de zitting bij de Raad van State geweest over de nieuwe fietstunnel in het plan Snellerpoort nabij het 

kantoor van Roche. 

De Klankbordgroep Stationsgebied Zuidzijde heeft de Raad van State om een uitspraak gevraagd nadat zij de 

afgelopen tijd de gemeente Woerden heeft verzocht om een integraal plan te maken voor de fiets- en autostructuur 

van de wijk Snel en Polanen. De klankbordgroep is het niet eens met de zogenaamde postzegelplan aanpak van de 

gemeente Woerden. Met deze aanpak worden de verkeersproblemen bij de aanleg van de tunnel verplaatst en 

verergerd in plaats van opgelost. Deze tekortkomingen van het plan zijn nog niet aangepakt en financiële dekking is 

nog onzeker. 

De klankbordgroep wil concrete maatregelen die de toekomstige verkeersonveilige situaties oplossen. De 

klankbordgroep stelt dat zaken niet op zijn beloop gelaten mogen worden. Na de zienswijze op het 

bestemmingsplan, restte de klankbordgroep slechts nog een gang naar de Raad van State. De Raad van State zal 

over minimaal zes weken een uitspraak doen. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de klankbordgroep Stationsgebied Zuidzijde 

E G Â M B s 

stationsgebiedzuidzijde@hotmail.com 
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